

Trip report for Saturday Jan 18, 2025

What a fantastic and satisfying gathering of Viking tourers on Saturday at the home of Sheindl Rothman and Jack Rudnicki on Lac Notre Dame. It was snowing heavily as Jack commandeered the arriving cars into parking spots, many provided by the surrounding neighbours. A hearty group of 17 skiers set out for 3 hours of backcountry skiing in deepening snow. As the temperature rose fairly quickly to around the zero mark, snow began clumping on the bottom of our skis, making for slow going. Fortunately glide wax saved the day for many. We skied two different routes of between 6 and 9 km, along the LND network, joining with Crown South and/or Les Bucherons and surrounding lakes. No surprise, everyone arrived back at the host chalet smiling but soaking wet. Good thing Sheindl and Jack had recently added a mudroom to the place, which amply accommodated our piles of wet gear. While the heavy snow continued outside, inside was warm and welcoming as we feasted on Sheindl's homemade soups, still-warm homemade bread by Lyne, plus a variety of cheeses, nibbles and goodies contributed by the tourers. Did I mention the staggering array of homemade desserts? (Sheindl must have been baking for days!) All this as longtime Viking tourers mixed with newer members in an easy flow of lively French and English conversation. Such is the singular spirit of the Saturday tours! Joining our 2 hosts and their guest Marian were Gordon Cohen, Jicheng Huang (also our official photographer), Frank Philpott (making an appearance after some time), Dave Clark, Chris Neal, Linda Collier, Wilma Weimer, Patrizia Di Zazzo (also an official photographer and super enthusiastic new member), Lyne Lanthier (bread baker extraordinaire), Judy Rogers, Andrea Patch Smith, Don Smith, Richard L'Heureux and Judee Ganten. Thanks again to Sheindl and Jack for carrying on this wonderful Viking tradition.

Judee Ganten

Volunteer coordinator

19 January 2025

---

Rapport de la tournée – 18 janvier 2025

Quel rassemblement fantastique et satisfaisant de randonneurs Viking samedi au chalet de Sheindl Rothman et Jack Rudnicki au lac Notre Dame. Il neigeait fort alors que Jack dirigeait les voitures qui arrivaient vers des places de stationnement, dont beaucoup étaient fournies par les voisins environnants. Un groupe dynamique de 17 skieurs et skieuses s'est lancé dans une randonnée de 3 heures à ski hors-piste dans une neige de plus en plus profonde. Alors que la température montait assez rapidement jusqu'à environ zéro, la neige commençait à s'accumuler sous nos skis, ce qui ralentissait la progression. Heureusement, le fart de glisse a sauvé la mise pour beaucoup. Nous avons skié deux itinéraires différents de 6 à 9 km, le long du réseau LND, rejoignant Crown Sud et/ou Les Bûcherons et les lacs environnants. Aucune surprise, tout le monde est revenu au chalet souriant, mais trempé. Heureusement, Sheindl et Jack avaient récemment construit un large vestiaire, capable d'accueillir amplement nos piles de vêtements mouillés. Alors que la neige abondante continuait à tomber à l'extérieur, l'intérieur était chaleureux et accueillant tandis que nous nous régaliions des soupes maison de Sheindl, du pain maison encore chaud de Lyne, ainsi que d'une variété de fromages, de grignotines et des gâteries apportées par le groupe. Ai-je mentionné la gamme incroyable de desserts faits maison ? (Sheindl a dû cuisiner pendant des jours !) Tout ça alors que les habitués de Viking se mêlaient aux nouveaux membres dans un flux facile de conversations animées en français et en anglais. Tel est l'esprit unique des tournées du samedi ! À part de nos 2 hôtes et de leur invitée Marian se trouvaient Gordon Cohen, Jicheng Huang (également notre photographe officiel), Frank Philpott (qui fait une apparition après un certain temps), Dave Clark, Chris Neal, Linda Collier, Wilma Weimer, Patrizia Di Zazzo (également photographe officielle et nouveau membre super enthousiaste), Lyne Lanthier (boulangère extraordinaire), Judy Rogers, Andrea Patch Smith, Don Smith, Richard L'Heureux et Judee Ganten. Merci encore à Sheindl et Jack de continuer cette merveilleuse tradition Viking.

Judee Ganten

Coordinatrice bénévole

19 janv. 2025

